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BR.0002.7.2012          

P R O T O K Ó Ł  NR   XX/12 
Z XX SESJI RADY GMINY STARE BABICE 

która odbyła się w dniu 27 września 2012r.  
 
Miejsce obrad: Sala Konferencyjna w Urzędzie Gminy Stare 

Babice ul. Rynek 21 

Przewodniczący obrad: Przewodniczący Rady Gminy Henryk Kuncewicz   

Rozpoczęcie obrad:  godz. 14:00 

Zakończenie obrad: godz. 16:30 

Stan radnych:  15 

Obecnych na sesji:  15 

 

W sesji uczestniczyli: 
1. Krzysztof Turek    Wójt Gminy 
2. Irena Sotomska    Skarbnik Gminy   
3. Agata  Zawadzka-Kowalska  Radca Prawny 
4. Agnieszka Senterkiewicz  Inspektor Referatu Geodezji i Gospodarki 

Nieruchomościami  
5. Alicja Napurka Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej 
6 . Radni, sołtysi, goście   wg listy obecności  
 

1. Otwarcie sesji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Henryk Kuncewicz otworzył obrady XX sesji Rady Gminy Stare 
Babice, stwierdzając iż w sesji uczestniczy 14 radnych, co stanowi quorum, przy którym rada 
gminy może obradować i podejmować uchwały. 
Powitał gości, sołtysów i radnych.  

 
2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że radni otrzymali proponowany porządek 
obrad. Spytał czy są wnioski do zmiany porządku obrad? 
 
Radni nie zgłosili wniosków.  

 

Porządek obrad przedstawia się następująco:  

1. Otwarcie sesji. 
2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokółu z XVIII i XIX sesji Rady Gminy. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
6. Sprawozdanie za rok 2011 z działalności Gminnego Przedsiębiorstwa Komunalnego „Eko-

Babice” Sp. z o.o. 
7. Informacja z wykonania budżetu gminy za I półrocze 2012r., 
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a) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonej przez Wójta 
Gminy Stare Babice informacji o przebiegu z wykonania budżetu Gminy Stare Babice  
za pierwsze półrocze 2012r. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie realizacji „Programu bezpłatnych szczepień 
profilaktycznych przeciwko grypie d la mieszkańców Gminy Stare Babice  powyżej  
65 roku życia na lata 2012-2016”. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały wyrażenia zgody na zastosowanie innej niż określona w 
art. 4 ust.4 ustawy o przekształceniu prawa użytkowania wieczystego w prawo własności 
nieruchomości, stopy procentowej w odniesieniu do rozłożonej na raty nieuiszczonej 
części opłaty z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w prawo 
własności. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży w drodze przetargu nieruchomości 
położonych we wsi Klaudyn stanowiących własność Gminy. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości o nr ew. 638/6 
położonej we wsi Stare Babice z przeznaczeniem na cel publiczny. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie w sprawie nabycia nieruchomości ozn. nr ew. 
558/2 położonej we wsi Klaudyn. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie podziału Gminy na stałe okręgi wyborcze  
oraz ustalenia ich granic, numerów i liczby radnych wybieranych w każdym okręgu. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Stare Babice  
na 2012r. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Gminy Stare Babice na lata 2012-2020. 

16. Zapytania radnych. 
17. Odpowiedzi na zapytania radnych. 
18. Wolne wnioski i informacje. 
19. Zakończenie obrad. 
 

3. Przyjęcie protokółu z XVIII i XIX sesji Rady Gminy. 
 

Radni w głosowaniu jawnym, przyjęli protokół z XVIII sesji rady gminy,  

13 głosami „za”, przy obecności 14 radnych. (jeden radny nie brał udziału w głosowaniu). 

Radni w głosowaniu jawnym, przyjęli protokół z XIX sesji rady gminy,  

13 głosami „za”, przy obecności 14 radnych. (jeden radny nie brał udziału w głosowaniu). 

 
4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
 
Przewodniczący rady gminy przedstawił informację o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym. Poinformował, że: 

− przekazał do Prezesa Regionalnej Izby Obrachunkowej informację o sposobie 
rozpatrywania przez Radę Gminy sprawozdania finansowego i sprawozdania  
z wykonania budżetu gminy oraz udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu 
wykonania budżetu gminy za 2011 rok, 

− otrzymał od Wójta wniosek w sprawie zwołania w trybie pilnym sesji Rady Gminy  
w sprawach: 1) podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Stare Babice  
na 2012r., 2) podjęcia uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
gminy Stare Babice na lata 2012-2020 - XIX sesję zwołał w dniu 13 sierpnia 2012r., 
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− otrzymał pismo od mieszkańców wsi Janów z prośbą o wytyczenie drogi o dawnym  
nr ew. 171KDD – pismo zgodnie kompetencją przekazał Wójtowi, 

− otrzymał wniosek od Wójta Gminy w sprawie zwołania merytorycznej Komisji w celu 
omówienia projektu uchwały w sprawie zasad gospodarowania nieruchomościami 
wchodzącymi w skład gminnego zasobu nieruchomości - wniosek skierował  
do przewodniczącej Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu, 

− otrzymał z Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego pismo informujące,  
że Minister Kultury i Dziedzictwa Narodowego udzielił Parafii Rzymskokatolickiej  
p.w. św. Rocha w Lipkowie dotacji w wysokości 139 383,12 zł przeznaczonej  
na pokrycie kosztów zadania pn. Lipków, Dwór-plebania (XVII) wykonanie naprawy 
powierzchni, wzmocnienie oraz izolacja poziomu i pionowa murów fundamentowych  
oraz sklepienia łukowego. Beneficjent oświadczył, że całkowity koszt realizacji tego 
zadania wyniesie 147 267,08 zł. Zgodnie z art. 82 ustawy z dnia 23 lipca 2002r  
o ochronie zabytków i opiece nad zabytkami suma dotacji udzielonych  
przez poszczególne podmioty nie może przekroczyć 100% nakładów poniesionych  
na prace konserwatorskie, restauratorskie oraz roboty budowlane, w przepisie  
tym także zobowiązano podmioty udzielające dotacji do prowadzenia wykazów  
oraz wzajemnego informowania się o zakresie i wysokości udzielanych dotacji, 

− otrzymał od właścicielki nieruchomości przy ul. Pohulanka w Starych Babicach pismo 
w sprawie zmiany przeznaczenia terenów rolnych - sprawę zgodnie z kompetencją 
przekazałem Wójtowi, 

− otrzymał odpis wyroku Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego  
wraz z uzasadnieniem sprawy ze skargi Wojewody Mazowieckiego na uchwałę  
Nr IX/58/11 Rady Gminy Stare Babice w sprawie zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego, Sąd stwierdził nieważność uchwały – w uchwale 
Rada Gminy zmieniła  rysunek nr 43 stanowiący załącznik graficzny do uchwały  
Nr VIII/55/11 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Gminy Stare Babice, na rysunku tym określono wobec czternastu 
działek gruntu przeznaczenie o zawężonym zakresie wobec dotychczas określonego 
w planie miejscowym, Sąd stwierdził że zmiana uchwalonego planu może nastąpić 
jedynie w takiej samej procedurze, w jakiej następuje jego opracowanie i uchwalenie 
–  wyrok wraz z uzasadnieniem przekazał Wójtowi Gminy, 

− otrzymał od mieszkańca wsi Klaudyn skargę w przedmiocie działania Referatu 
Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami – działając na podstawie kodeksu 
postępowania administracyjnego skargę przekazał do rozpatrzenia do organu 
odpowiedniego według właściwości czyli do Wójta Gminy, 

− podjął działania do zwołania XX sesji Rady Gminy, 

− zwołał  wspólne posiedzenie Komisji w celu omówienia projektów uchwał do XX sesji 
Rady Gminy, 

− w każdą środę pełnił dyżur w Urzędzie Gminy. 
 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
 
Wójt Gminy przedstawił informację o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym. Poinformował, że: 

– odbył naradę z Komendantem Powiatowym Policji i z jego zastępcą, 
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– odbył spotkanie z grupą mieszkańców Latchorzewa w sprawie zasad opracowania 
nowych planów zagospodarowania przestrzennego, 

– brał udział w posiedzeniu zarządu MZ Kampinos, 
– uczestniczył w kolejnym  posiedzeniu zespołu ds. stosunków wodnych w KPN,  
– spotkał się z Jarosławem Dąbrowskim i Bogdanem Szułczyńskim, odpowiednio 

burmistrzem i wiceburmistrzem dzielnicy Bemowo. m.in. omówił postęp prac 
modernizacji ulicy Górczewskiej i ul. Batalionów Chłopskich, spraw oświatowych  
i sportowych, 

– uczestniczył w naradzie Wójtów i Burmistrzów PWZ ze starostą, 
– przeprowadził naradę z przedstawicielami OSP Babice, która dotyczyła głównie spraw 

rozwoju jednostki, 
– podpisał umowę na dofinansowanie  wydania książki pt. „Stare Babice na przestrzeni 

wieków”, 
– podpisał umowę na dofinansowanie projektu „Impreza folklorystyczno-kulturalna  

dla dzieci” w ramach LGD, 
– uczestniczył w negocjacjach z przedstawicielami klubu sportowego Legia,  

które dotyczyły ewentualnej współpracy w zakresie szkolenia młodych piłkarzy, 
– odbył szereg narad i uczestniczył w rozprawach sądowych dotyczących sporu 

sądowego z formą Aquamex.  
 
W dalszej części Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie z podjętych zarządzeń w okresie 
międzysesyjnym tj. od 29 czerwca 2012 do 26 września 2012. Poinformował,  
że w tym okresie podjął  29  zarządzeń, które realizowane są w sposób następujący: 

– w sprawie zmiany zarządzenie Nr 3/2012 dotyczącego wykonania uchwały 
budżetowej Gminy Stare Babice na 2012 rok w związku z Uchwała Nr XVIII/184/12 
Rady Gminy Stare Babice z dnia 28. Czerwca 2012 w sprawie zmian w budżecie 
Gminy Stare Babice na 2012 rok. - zarządzenie realizowane w toku roku 
budżetowego 2012, 

– w sprawie wprowadzenia zmian do regulaminu okresowej oceny pracowników 
samorządowych – nadzór nad realizacją zarządzenia powierzył Sekretarzowi Gminy, 

– w sprawie podania do publicznej wiadomości wykazu nieruchomości przeznaczonej 
do najmu w drodze przetargu - do publicznej wiadomości podał  nieruchomość 
położoną w Babicach Nowych nr Ew. 60/2, 

– w sprawie powołania Komisji Inwentaryzacyjnej do przeprowadzenia zdawczo- 
odbiorczej inwentaryzacji kasy Urzędy Gminy w Starych Babicach  do komisji 
powołał: Barbarę Komór jako przewodniczącą Komisji, oraz Janinę Sulińska i  Martę 
Meserszmit jako członków Komisji, 

– w sprawie zmian w budżecie Gminy Stare Babice na 2012 rok.-  zarządzenie 
realizowane w toku roku budżetowego 2012, 

– w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację zadań publicznych 
Gminy Stare Babice z zakresu wspierania i upowszechnianie kultury fizycznej  
i sportu -  zarządzenie wykonanie. Wykonanie powierzył Iwonie Mika, 

– zmieniające Zarządzenie w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert  
na realizację zadań publicznych Gminy Stare Babice z zakresu wspierania  
i upowszechniania  kultury fizycznej i sportu - dokonano zmiany poprzedniego 
zarządzenia , wykonanie powierzył Iwonie Mika, 

– w sprawie ustalenia terminu składania wniosków o udzieleni pomocy finansowej 
uczniom na zakup podręczników - uczniowie (prawni opiekunowie) mieli złożyć 
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wnioski o udzielenie pomocy do dyrektorów szkół w których uczeń będzie uczęszczał 
w roku szkolnym 2012/2013 w terminie do 20 września. Wykonanie zarządzenia 
powierzył Kierownikowi Zespołu Obsługi Finansowej Oświaty Adolfowi Jarkowiec, 

– w sprawie zmian w budżecie Gminy Stare Babice na 2012 rok - zarządzenie 
realizowane w toku roku budżetowego 2012, 

–  w sprawie powołania Komisji Inwentaryzacyjnej do przeprowadzenia zdawczo- 
odbiorczej inwentaryzacji kasy Urzędu Gminy w Starych Babicach -  dotyczy zmiany 
Komisji Inwentaryzacyjnej. Na przewodniczącą Komisji powołał Barbarę Komór, 
natomiast na członków Elżbietę Cieniak i Kingę Charchuła , 

–  w sprawie uzupełnienia składu Gminnego Zespołu Interdyscyplinarnego do spraw 
przeciwdziałania przemocy w rodzinie -  do zespołu powołał Dyrektor Przedszkola  
w Starych Babicach – Panią Bożennę Pyć, oraz Dyrektora Przedszkola w Bliznem 
Jasińskiego – Panią Małgorzatę Siekierską. Nad wykonaniem zarządzenia będzie 
odpowiedzialna Pani Wanda Morawska – Przewodnicząca Gminnego Zespołu 
Interdyscyplinarnego, 

–   w sprawie powołania Komisji konkursowej opiniującej oferty złożone w otwartym 
konkursie na realizację zadań publicznych Gminy Stare Babice z zakresu wspierania 
i upowszechniania kultury fizycznej i sportu pod nazwą „Szkolenie  
i współzawodnictwo sportowe w piłce nożnej drużyny seniorów prowadzonej przez 
klub sportowy działający na terenie Gminy Stare Babice w okresie 15 sierpnia -  
15 grudnia 2012”- do Komisji wyznaczył Kierownika Referatu Zamówień Publicznych - 
Iwonę Mikę jako Przewodniczącą, natomiast na członków Panią  Jolantę Pieńkowska  
i Beatę Tuzimek. Zarządzenie wykonano, 

–  w sprawie zmian w budżecie Gminy Stare Babice na 2012 rok. zarządzenie 
realizowane w toku roku budżetowego 2012, 

–  w sprawie powierzenia stanowiska Dyrektora I Gminnego Gimnazjum  
w Koczargach Starych – stanowisko Dyrektora powierzył Panu Piotrowi 
Szczepkowskiemu , wyłonionemu w drodze konkursu, 

–  w sprawie powierzenia stanowiska dyrektora Zespołu Szkolno- Przedszkolnego  
w Borzęcinie Dużym stanowisko Dyrektora powierzył Pani Beacie Błaszczak, 
wyłonionej w drodze konkursu, 

–  w sprawie ogłoszenia ustnego przetargu nieograniczonego na najem 
niezabudowanej nieruchomości gminnej i powołania komisji przetargowej – 
Przetarg dotyczył  nieruchomości we wsi Babice Nowe nr Ew. 60/2. Czynsz minimalny 
najmu netto 1650zł plus podatek VAT. Do Komisji przetargowej powołał: Marcina 
Zająca, Agnieszkę Senterkiewicz, Macieja Tuzimskiego oraz Piotra Kowalskiego, 

– w sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnej dla nauczyciela  
P. Agnieszki Dzierzkowskiej ubiegającej się o awans na stopień nauczyciela 
mianowanego – do Komisji Egzaminacyjnej powołał Panią Wiesławę Wojtachnio  
jako przedstawiciela organu prowadzącego, P. Krystynę Kowalczyk  
jako przedstawiciela organu sprawującego nadzór pedagogiczny, P. Piotra 
Szczepkowskiego jako dyrektora Szkoły z której nauczyciel był egzaminowany,  
oraz dwóch inspektorów z Ministerstwa Edukacji Narodowej p. Katarzynę Janicka 
wraz z Elżbietą Rzeźnicka,  

– w sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnej dla nauczyciela P. Mariusza 
Zaorskiego ubiegającej się o awans na stopień nauczyciela mianowanego do Komisji 
Egzaminacyjnej powołał Panią Wiesławę Wojtachnio jako przedstawiciela organu 
prowadzącego, P. Krystynę Kowalczyk jako przedstawiciela organu sprawującego 
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nadzór pedagogiczny, P. Piotra Szczepkowskiego jako dyrektora Szkoły  
z której nauczyciel był egzaminowany, oraz dwóch inspektorów z Ministerstwa 
Edukacji Narodowej p. Katarzynę Janicka wraz z Andrzejem Kuśnierskim,   

–  w sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnej dla nauczyciela P. Katarzyny Stolarz 
ubiegającej się o awans na stopień nauczyciela mianowanego do Komisji 
Egzaminacyjnej powołał Panią Wiesławę Wojtachnio jako przedstawiciela organu 
prowadzącego, P. Krystynę Kowalczyk jako przedstawiciela organu sprawującego 
nadzór pedagogiczny, P. Dorotę Smolińską  jako dyrektora Szkoły z której nauczyciel 
był egzaminowany, oraz dwóch inspektorów z Ministerstwa Edukacji Narodowej  
p. Katarzynę Janicka wraz z Elżbietą Rzeźnicka,  

–   w sprawie podania do publicznej wiadomości wykazu nieruchomości lokalowej 
przeznaczonej do najmu w drodze bezprzetargowej – podał do publicznej 
wiadomości wykaz z danymi o nieruchomości lokalowej przeznaczonej do najmu  
w drodze bezprzetargowej na okres 3 lat.  Lokal użytkowy położony jest w Borzęcinie 
Dużym dz. Nr Ew. 626/12 (Warszawska 818) przeznaczony na gabinet 
stomatologiczny. Czynsz 200 zł + VAT oraz dodatkowo opłaty za Media. Zarządzenie 
wykonano, podpisano aneks do umowy, 

– w sprawie podania do publicznej wiadomości wykazu nieruchomości przeznaczonej 
do najmu w drodze bezprzetargowej -  podał do publicznej wiadomości 
nieruchomości które zostały przeznaczone do najmu na okres do 3 lat w trybie 
bezprzetargowym tj: działka w Starych Babicach (działka zabudowana)  
oraz w Klaudynie  ( działka niezabudowana ; ul. Krzyżanowskiego), działka w Starych  
Babicach dotyczy podpisania umowy z TP S.A natomiast w Klaudynie dla osoby 
handlującej chemią, 

–  w sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnej dla nauczyciela Pani Doroty 
Węgorzewicz ubiegającej się o awans na stopień nauczyciela mianowanego -  
do Komisji Egzaminacyjnej powołał Panią Wiesławę Wojtachnio jako przedstawiciela 
organu prowadzącego, P. Krystynę Kowalczyk jako przedstawiciela Organu 
sprawującego nadzór pedagogiczny, P. Dorotę Smolińską  jako dyrektora Szkoły  
z której nauczyciel był egzaminowany, oraz dwóch inspektorów z Ministerstwa 
Edukacji Narodowej p. Katarzynę Janicka wraz z Elżbietą Rzeźnicka,  

–  w sprawie przyznania dyrektorom placówek oświatowych zróżnicowanego 
dodatku motywującego i zatwierdzenia tego dodatku na okres od 1września 2012 
do 28 lutego 2013- wszystkim dyrektorom  przyznał dodatek w wysokości 30 % 
wynagrodzenia zasadniczego. Wykonanie zarządzenia powierzył Kierownikowi 
Zespołu Obsługi Finansowej Oświaty Adolfowi Jarkowiec, 

–  w sprawie zmian zarządzenia nr 3/2012 dot. wykonania uwały budżetowej Gm.  
St. Babice na 2012 r. W związku z uchwałą nr XIX/186/12 Rady Gminy Stare Babice  
z dn. 13 sierpnia 2012 r w sprawie Zmian w budżecie Gm. St. Babice na 2012 r. 
zarządzenie realizowane w toku roku budżetowego 2012, 

–   w sprawie zmian w budżecie Gminy Stare Babice na 2012 rok - zarządzenie 
realizowane w toku roku budżetowego 2012, 

–  w sprawie przekazania informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy, 
informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej, w tym o przebiegu 
realizacji przedsięwzięć oraz sprawozdania z wykonania  planu finansowego 
Gminnej Biblioteki Publicznej za I półrocze  2012 – informację przekazał do RIO  
oraz do Rady Gminy,  
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–  w sprawie założeń i wytycznych do opracowania materiałów planistycznych   
do projektu budżetu Gminy Stare Babice na 2013 rok i lata następne – 
Zarządzeniem wyznaczył założenia dotyczące planowania budżetu na 2013 rok.  
Wykonanie powierzył Kierownikom referatów oraz kierownikom gminnych jednostek 
organizacyjnych, 

–  w sprawie ogłoszenia pisemnego przetargu nieograniczonego na sprzedaż 
niezabudowanej nieruchomości gminnej i powołania Komisji Przetargowej - 
Przetarg dotyczył  nieruchomości we wsi Babice Stare nr Ew. 703/8. Do Komisji 
przetargowej powołał: Marcina Zająca, Agnieszkę Senterkiewicz, Mariola Grzywińska 
oraz Maciej Tuzimski. Termin składania ofert upływa dnia 8 listopada 2012 roku.  
Zatwierdził cenę wywoławczą w wysokości 1 500,00 zł (netto), ustalił wadium  
w wysokości 5% ceny wywoławczej, część jawna przetargu odbędzie się 14 listopada 
2012,  

–  w sprawie wprowadzenia zmian do regulaminu pracy Urzędu Gminy Stare Babice. 
Wprowadziłem zmiany do regulaminu pracy Urzędu Gminy od dnia 1 października 
2012  zmianie ulegną  godzin pracy Urzędu Gminy tj: poniedziałek- 8:00-17:00, 
wtorek - czwartek – 8:00-16:00;  piątek- 8:00-15:00. Wykonanie Zarządzenia 
powierzył Sekretarzowi Gminy.  

 
Następnie Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie z realizacji uchwał podjętych  
na poprzednich sesjach. Poinformował, że Rada Gminy na XVIII sesji podjęła 14 uchwał, 
uchwały realizowane są następująco: 

– Uchwała  w sprawie zaopiniowania projektu uchwały Sejmiku Województwa 
Mazowieckiego w sprawie likwidacji dotychczasowej aglomeracji Warszawa  
oraz wyznaczenia nowej aglomeracji Warszawa 
- uchwałę przekazano do Departamentu Środowiska, Wydziału Pozwoleń 
Wodnoprawnych  Urzędu Marszałkowskiego Województwa Mazowieckiego 

– Uchwała  w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych 
przedszkoli i innych niepublicznych form wychowania przedszkolnego, prowadzonych 
na terenie gminy Stare Babice oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości  
ich wykorzystania 
- uchwała opublikowana w Dzienniku Urzędowym Województwa Mazowieckiego, 
weszła w życie 28 lipca 2012r. 

– Uchwała  w sprawie tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych 
nauczycieli oraz obniżenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć niektórych 
nauczycieli 
- uchwała opublikowana w Dzienniku Urzędowym Województwa Mazowieckiego, 
weszła w życie 28 lipca 2012r.  

– Uchwała   w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego  
wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za rok 2011 
- uchwała nie wymaga realizacji 

– Uchwała  w sprawie udzielenia absolutorium   Wójtowi Gminy  z tytułu wykonania 
budżetu za 2011 rok 
- uchwała nie podlega wykonaniu przez Wójta Gminy, uchwałę powierzono  
do wykonania Przewodniczącemu Rady 

– Uchwała w sprawie nabycia nieruchomości ozn. nr ew. 566/2 położonej  
we wsi Klaudyn 
- uchwała zrealizowana, w dniu 20 lipca br podpisano akt notarialny. 
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– Uchwała   w sprawie nabycia nieruchomości o nr ew.580/6 położonej  
we wsi Stare Babice z przeznaczeniem na cel publiczny 
- uchwała zrealizowana, w dniu 10 lipca podpisano akt notarialny. 

– Uchwała   w sprawie nabycia gruntu stanowiącego dz.nr  ew. 725/15 przeznaczoną 
pod ciąg pieszo-jezdny gminny we wsi Klaudyn 
-uchwała zrealizowana, w dniu 20 lipca podpisano akt notarialny. 

– Uchwała  w sprawie nabycia gruntów przeznaczonych pod ciąg pieszo-jezdny gminny 
we wsi Klaudyn 
-uchwała zrealizowana, w dniu 9 lipca podpisano akt notarialny. 

– Uchwała  w sprawie nabycia gruntów w Borzęcinie Małym przeznaczonych pod drogę 
gminną 
- w trakcie realizacji, w przygotowaniu dokumentów do sporządzenia aktu 
notarialnego. 

– Uchwała  w sprawie zmiany nazw ulic w Gminie Stare Babice 
-uchwała opublikowana w Dzienniku Urzędowym Województwa Mazowieckiego, 
weszła w życie 28 lipca 2012r. 

– Uchwała  zmieniająca uchwałę w sprawie wniesienia aportu rzeczowego w postaci 
prawa własności agregatu prądotwórczego oraz odcinka sieci wodociągowych i 
kanalizacyjnych do Gminnego Przedsiębiorstwa Komunalnego „EKO-Babice” Sp. z o.o 
- w trakcie realizacji, złożono dokumenty do notariusza, w oczekiwaniu na ustalenie 
daty podpisania aktu notarialnego. 

– Uchwała  w sprawie zmian w budżecie gminy Stare Babice na 2012r. 
- uchwała realizowana w toku roku budżetowego 2012 

– Uchwała   w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej gminy Stare Babice 
na lata 2012-2020 
- uchwała w trakcie realizacji. 

Poinformował, że Rada Gminy na XIX sesji podjęła 2 uchwały, uchwały realizowane  
są następująco: 

− Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy Stare Babice na lata 2012 
- uchwała realizowana w toku roku budżetowego 2012. 

− Uchwała w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej gminy Stare Babice  
na lata 2012-2020 
- uchwała w trakcie realizacji. 
 

Następne Wójt Gminy przedstawił informację o aktach notarialnych realizowanych  
przez gminę w okresie międzysesyjnym: 

– na zakup nieruchomości o pow. 53m2 położonej we wsi  Klaudyn pod gminny  
ciąg pieszo-jezdny, 

– na zakup nieruchomość o pow. 58m2 położonej we wsi  Klaudyn pod gminny  
ciąg pieszo-jezdny,  

– na zakup nieruchomości o pow. 539m2 położonej we wsi Klaudyn pod drogę 
publiczną, 

– na zakup nieruchomości o pow. 1202m2 położonej we wsi Stare Babice pod drogę 
gminną, zabudowę mieszkaniowo- usługową oraz zieleń parkową, 

– na zakup nieruchomości o pow. 1903m2 położonej we wsi Stare Babice  
pod cel publiczny, 

– na zakup nieruchomości o pow. 162m2 położonej we wsi Klaudyn pod drogę gminną, 
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– na zakup nieruchomości o pow. 188m2 położonej we wsi Klaudyn pod ciąg pieszo-
jezdny. 

 
Radny T. Szuba poprosił, o rozszerzenie tematu dotyczącego spotkania w sprawie 
Ochotniczej Straży Pożarnej w Starych Babicach. 
 
Radny D. Sobczak spytał: 1) ilu uczniów zgłosiło potrzebę dofinansowania zakupu 
podręczników szkolnych oraz na jaką kwotę, 2) o przyczynę zmiany godziny pracy Urzędu 
Gminy. 
 
Radny K. Szuba poprosił, o wyjaśnienie sprawy wynajmu lokalu na gabinet dentystyczny. 
 
Radna J. Maj-Kowalska poprosiła, o rozszerzenie tematu dotyczącego spotkania  
z Burmistrzem Bemowa. 
 
Radny S. Sumka poprosił, o rozszerzenie tematu dotyczącego porozumienia zawartego 
miedzy Gminą Stare Babice i Gminą Murnau. 
 
Radny A. Kotwicki poprosił o rozszerzenie tematu dotyczącego spotkania w Kampinoskim 
Parku Narodowym. 
 
Radna A. Kaczurba spytała, o przyczynę zmiany godzin pracy Urzędu Gminy, zrozumiała  
że dotychczas Urząd pracował w poniedziałki na zmiany, część pracowników od 8 do 16  
a część od 10 do 18, czy teraz wszyscy pracownicy będą pracować od 8 do 17. 
 
Radny S. Lesisz spytał, o termin zakończenia prac dotyczących ronda na skrzyżowaniu  
ul. Górczewska z ul. Lazurową. 
 
Wójt Gminy odpowiedział, że: 
- według przepisów Urząd Gminy powinien być raz w tygodniu czynny dłużej niż do godz. 16 
związane jest to z petentami pracującymi dłużej niż do godz. 16. Do tej pory Urząd Gminy  
był czynny w poniedziałki od 8 do 18, część załogi pracowała od godz. 8 do 16, a część 
przychodziła na godz. 10 i pracowała do godz. 18. Pozwalało to na prace wszystkich 
Referatów  
w Urzędzie Gminy. System posiadał mankamenty, ponieważ cześć Referatów jest nieliczna, 
dlatego kiedy jeden z pracowników był na urlopie lub zwolnieniu chorobowym brakowało 
osób do pracy. Z obserwacji wynika że nasilenie petentów jest w godzinach 15 – 17,  
w związku z czym wystarczy przedłużenie pracy do godz. 17. Cały zespół będzie pracował  
od godz. 8 do godz. 17 natomiast w piątki pracownicy będą odbierali tę, godzinę pracy 
pracując do godz. 15. Wiele urzędów stosuje takie rozwiązanie. Na bieżąco prowadzone  
będą obserwacje jeżeli do systemu będą uwagi będziemy otwarci na modyfikacje, 
- z powodu rezygnacji poprzednika znalazł się nowy chętny do wynajęcie lokalu na gabinet 
stomatologiczny znajdujący się w Borzęcinie, 
- na spotkaniu z Burmistrzem Bemowa poruszane było szereg tematów, głównym tematem  
była modernizacja skrzyżowania ul. Górczewskiej z ul. Lazurową, Gmina miała swój wkład 
finansowy w modernizację skrzyżowania. Pierwotny termin był do końca sierpnia, z rożnych 
przyczyn termin był nierealny, ostateczny termin jest niewiadomy. Często są trudności  
z wykonawcami, w Gminie Stare Babice egzekwowane są kary umowne, nie wiadomo  
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jak będzie sprawa załatwiona w Urzędzie Dzielnicy Bemowo. Warunki pogodowe  
są sprzyjające, 
- nie zostało jeszcze zawarte porozumienie z Gminą Murnau. Gmina jest po uroczystościach 
patriotycznych, na których odsłonięto dwie tablice. Burmistrz Murnau został zaproszony  
do naszej Gminy i ustnie i pisemnie, aby omówić treść porozumienia oraz jego podpisanie.  
- naprawa stosunków wodnych w KPN unormuje stosunki wodne w tym zabezpieczy 
okoliczne rejony przed podtopieniami wynikającymi z nieprawidłowo płynących cieków 
wodnych na terenie parku. Został przygotowany projekt o dofinansowanie z funduszu 
norweskiego, Gmina jest czynnym uczestnikiem projektu, dbamy o możliwie maksymalny  
i najszybszy odpływ wód. Projekt jest zależny od dofinansowania. 
- wniosków o dofinansowanie podręczników szkolnych było 63 na kwotę 11 100zł,  
a z Ministerstwa Finansów otrzymali kwotę 13 000zł. 
 
Radny T. Szuba uzupełnił pytanie o odbywające się spotkania w sprawie rozwoju OSP Babice 
czy był poruszany temat dotyczący ustaleń nowej lokalizacji? 
 
Wójt Gminy odpowiedział, że nie poczynili ustaleń wiążących, planowana lokalizacja  
jest przy ul. Wieruchowskiej. Temat dotyczy nie tylko budowy remizy, ale też racjonalnego 
wyposażenie jednostki w wozy bojowe. 
 

6. Sprawozdanie za rok 2011 z działalności Gminnego Przedsiębiorstwa Komunalnego 
„Eko-Babice” Sp. z o.o. 

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że zgodnie z Uchwałą Nr XXIV/180/04 Rady 
Gminy Stare Babice z dnia 16 grudnia 2004r Wójt Gminy zobowiązany jest do przedstawiania 
Radzie Gminy rocznych sprawozdań z działalności Gminnego Przedsiębiorstwa Komunalnego 
„Eko-Babice”. Wójt przygotował sprawozdanie, Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu 
na swoim posiedzeniu je omówiła. 
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy spytał, czy są pytania do sprawozdania z działalności 
Gminnego Przedsiębiorstwa Komunalnego „Eko-Babice” Sp. z o.o. 
 
Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 
 
Radni nie zgłosili pytań do protokołu..  

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 
7. Informacja z wykonania budżetu gminy za I półrocze 2012r., 

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że zgodnie z ustawa o finansach publicznych  
i uchwałą Nr XLIII/412/10 ( z późn. zm.)Rady Gminy Stare Babice z dnia 9 września 2010r w 
sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy  
oraz informacji o przebiegu wykonania planu finansowego Samorządowej Instytucji Kultury 
za I półrocze roku budżetowego Wójt przedstawia Radzie Gminy i Regionalnej Izbie 
Obrachunkowej w terminie do 31 sierpnia wyżej wymienioną informację. Wójt przedstawił 
informację, Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu informację omówiła na swoim 
posiedzeniu. 
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Następnie Przewodniczący Rady Gminy spytał, czy są pytania do informacji z wykonania 
budżetu gminy za I półrocze 2012r. 
 
Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 

Informacja stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

a) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonej przez Wójta 
Gminy Stare Babice informacji o przebiegu z wykonania budżetu Gminy Stare Babice  
za pierwsze półrocze 2012r. 
 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że uchwała nr Wa.259.2012 Składu Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w Warszawie w sprawie opinii o  przedłożonej przez Wójta Gminy Stare 
Babice informacji o przebiegu z wykonania budżetu Gminy Stare Babice za pierwsze półrocze 
2012r. została  dostarczona radnym oraz została omówiona na posiedzeniu Komisji Rozwoju 
Gospodarczego i Budżetu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy złożył wniosek o nieodczytywanie uchwały i poddał  
go pod głosowanie.    
 
Wniosek został przyjęty w głosowaniu jawnym, 15 głosami „za”, przy obecności 15 

radnych. 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 
8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie realizacji „Programu bezpłatnych 

szczepień profilaktycznych przeciwko grypie dla mieszkańców Gminy Stare Babice  
powyżej 65 roku życia na lata 2012-2016”. 

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że radni na dzisiejszej sesji otrzymali 
autopoprawkę projektu uchwały i programu, w związku z tym prosił o omówienie 
zgłoszonych autopoprawek. 
 
Kierownik GOPS A. Napurka poinformowała, że po komisji na której ustalono zdjęcie 
programu z porządku obrad, jeszcze raz zostało wysłane zapytanie o opinię, z otrzymanej 
informacji wynika że jeśli już została wydana opinia, to realizacja uwag pozostaje w gestii 
Gmina, opinia agencji nie jest wiążąca dla rady gminy, ma walor opiniodawczy, zawiera 
jedynie sugestie co warto zmienić. Autopoprawki zostały zaznaczone kolorem czerwonym, 
polegają między innymi na zmianie chronologicznej układu programu, zostały nadane 
numery, wprowadzone mierniki efektywności. Wymogiem projektu jest przeprowadzenie 
konkursu ofert. Ogłoszenie o przeprowadzenie konkursu musi być umieszczone na stronie 
internetowej co najmniej na 15 dni przed upływem wyznaczonego terminu składania ofert. 
Termin rozpoczęcia szczepień planowany jest  na 22 października w roku 2012 natomiast w 
kolejnych latach od 2013 r. będzie przeprowadzony w terminie wcześniejszym planowanym 
na wrzesień/październik.   
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
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Przewodniczący Rady Gminy zauważył, błędną liczbę mieszkańców, aktualnie Gminę 
zamieszkuje 16 323 mieszkańców. 
 
Radny L. Poborczyk spytał, o umieralność na grypę przedstawiona na wykresie  
z którego wynika że wynosiła w 1975r. 100%. 
 
Przewodniczący Rady Gminy odpowiedział, że z prawej strony jest druga skala dotycząca 
wykresu umieralności z której wynika ze wynosiła 4 osoby. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zgodę na łączne głosowanie wszystkich 
autopoprawek. 
  
Zgoda została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych.  

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie przyjęcie autopoprawek. 
 
Autopoprawki zostały przyjęte jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 

radnych.  

 
Przewodniczący Rady Gminy złożył wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał  
to pod głosowanie.  
 
Wniosek  został przyjęty  jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych. 

(1 radny nie brał udziału w głosowaniu). 

 
Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XX/188/12 - w sprawie realizacji: „Programu bezpłatnych 

szczepień profilaktycznych przeciwko grypie  

dla mieszkańców Gminy Stare Babice powyżej 65 roku 

życia na lata 2012 – 2016” 

 

- podjęta została  jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych. 

 
9. Rozpatrzenie projektu uchwały wyrażenia zgody na zastosowanie innej  

niż określona w art. 4 ust.4 ustawy o przekształceniu prawa użytkowania 
wieczystego w prawo własności nieruchomości, stopy procentowej w odniesieniu  
do rozłożonej na raty nieuiszczonej części opłaty z tytułu przekształcenia prawa 
użytkowania wieczystego w prawo własności. 

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zakłada wyrażenia zgody  
na ustalenie stopy procentowej równej czterokrotności stopy redyskonta weksli stosowanej 
przez NBP w odniesieniu do rozłożonej na raty części opłaty z tytułu przekształcenia prawa 
użytkowania wieczystego w prawo własności. 
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili się do dyskusji.  
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Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie przyjęcie autopoprawki, polegającej  
na dodaniu  §4 o treści: „wchodzi w życie z dniem podjęcia”. 
 
Autopoprawka została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności  

15 radnych.  

 
Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XX/189/12 - w sprawie wyrażenia zgody na zastosowanie innej  

niż określona w art. 4 ust. 4 ustawy o przekształceniu 

praca użytkowania wieczystego w prawo własności 

nieruchomości, stopy procentowej w odniesieniu  

do rozłożonej na raty nieziszczonej części opłaty  

z tytułu przekształcenia prawa użytkowania 

wieczystego w prawo własności nieruchomości 

 

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych. 

 
10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży w drodze przetargu 

nieruchomości położonych we wsi Klaudyn stanowiących własność Gminy. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zakłada wyrażenie zgody  
na sprzedaż w drodze przetargu nieruchomości  niezabudowanych położonych w Klaudynie. 
 
Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radna A. Kaczurba spytała, jaka była wycena wartości nieruchomości przed podziałem. 
 
Wójt Gminy odpowiedział, że zasady wyceny determinują ceny i tak mniejsze działki maja 
większa cenę za metr kwadratowy. Cena przed podziałem wynosiła 229zł a po podziale  
240 zł za m2. 
 

Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XX/190/12 - w sprawie sprzedaży w drodze przetargu 

nieruchomości położonych we wsi Klaudyn 

stanowiących własność Gminy 

 

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych. 

 
11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości o nr ew. 638/6 

położonej we wsi Stare Babice z przeznaczeniem na cel publiczny. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zakłada nabycie gruntu  
w Starych Babicach z przeznaczeniem na cel publiczny. 
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili się do dyskusji.  
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Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XX/191/12 - w sprawie nabycia nieruchomości o nr ew. 638/6 położonej 

we wsi Stare Babice z przeznaczeniem na cel publiczny. 
 

- podjęta została w głosowaniu jawnym, 13 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym 

się”, przy obecności 15 radnych (1 radny nie brał udziału w głosowaniu). 

 
12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie w sprawie nabycia nieruchomości  

ozn. nr ew. 558/2 położonej we wsi Klaudyn. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zakłada nabycie gruntu w 
Klaudynie z przeznaczeniem na poszerzenie drogi ul. Krzyżanowskiego. 
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 

Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XX/192/12 - w sprawie nabycia nieruchomości o nr ew. 558/2 

położonej we wsi Klaudyn. 

 

- podjęta została w głosowaniu jawnym, 14 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw”, przy 

obecności 15 radnych. 

 
13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie podziału Gminy na stałe okręgi wyborcze 

oraz ustalenia ich granic, numerów i liczby radnych wybieranych w każdym okręgu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zakłada podział Gminy  
na 15 jednomandatowych okręgów wyborczych oraz ustala ich granice, numery oraz liczbę 
radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym. Nowa ustawa Kodeks wyborczy  
nałożyła obowiązek na Radę Gminy dokonania podziału gminy na okręgi wyborcze  
w wyborach do rady gminy w terminie do 1 listopada 2012r. Państwowa Komisja Wyborcza 
w tej sprawie wydała wytyczne w jaki sposób należy to zrobić. Na terenach wiejskich 
okręgiem wyborczym jest sołectwo, w pierwszej kolejności należało wydzielić te sołectwa  
lub podzielić sołectwa, które utworzą okręg wyborczy a dopiero później łączyć sołectwa  
w celu utworzenia okręgu wyborczego. Norma przedstawicielstwa na dzień  
30 czerwca 2012r wynosi 1088 a uzyskało ją się przez podzielenie liczby mieszkańców gminy 
przez liczbę wybieranych radnych tj. 16 323: 15 = 1088 Liczbę mandatów w okręgu uzyskuje 
się przez podzielenie liczby mieszkańców w sołectwie przez normę przedstawicielską  
np. liczba mieszkańców w Bliznem Jasińskiego wynosi 1017 : 1088 = 0,93 wskaźnik liczby 
mandatów Wskaźnik liczby mandatów (czyli  norma wyliczenia) od 0,51-1,49  określa  
1 mandat, powyżej 1,51 – 2 mandaty, poniżej 0,50 sołectwo wymaga połączeniu z innym 
sołectwem graniczącym z sobą. Zgodnie z wytycznymi Państwowej Komisji Wyborczej,  
jeżeli układ przestrzenny gminy, w powiązaniu z liczbą mieszkańców poszczególnych 
sołectwach, jest tego rodzaju, że nie pozwala na utworzenie okręgów składających  
się z graniczących ze sobą sołectw, wówczas możliwe jest odstąpienie od zasad. 
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
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Radny S. Lesisz stwierdził, że okręgi wyborcze są podzielone nierówno. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że wszystko mieści się w normach,  
które są narzucone i skonsultowane z komisarzem wyborczym. 
 

Przewodniczący Rady Gminy złożył wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał  
go pod głosowanie.  
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych.  

 

Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XX/193/12 - w sprawie podziału Gminy na stałe okręgi wyborcze  

oraz ustalenie ich granic, numerów i liczby radnych 

wybieranych w każdym okręgu. 

 

- podjęta została w głosowaniu jawnym, 13 głosami „za”, przy 2 głosach „wstrzymujący 

się”, przy obecności 15 radnych. 

 
14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Stare Babice  

na 2012r. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zakłada: 

- zwiększenie dochodów o kwotę 132 269,00 zł, dochody po zmianach wyniosą 

67 184 283,00 zł.  

- zwiększenie wydatków o kwotę 132 269,00 zł., wydatki po zmianach wyniosą  

67 683 835,97 zł. 

 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 
Przewodniczący Rady Gminy złożył wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały  
i poddał go pod głosowanie.  
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych.  

 

Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XX/194/12 - w sprawie zmiany w budżecie gminy stare Babice  

na 2012r. 

 

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych. 
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15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Stare Babice na lata 2012-2020. 
 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zakłada uaktualnienie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2012-2020 w związku ze zmianą budżetu Gminy 
Stare Babice oraz dostosowanie planu w zakresie przedsięwzięć ujętych w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej do faktycznych potrzeb dokonuje się zmian wydatków bieżących 
majątkowych objętych limitem w roku 2012. Na wspólnym posiedzeniu Komisji zgłoszono 
autopoprawkę do projektu uchwały w § 1 w drugim zdaniu lata 2012 -2020  należy poprawić  
na lata 2011-2020 
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 

Przewodniczący Rady Gminy złożył wniosek o nie odczytywanie projektu uchwały i poddał  
go pod głosowanie.  
 

Wniosek został przyjęty w głosowaniu jawnym, 14 głosami „za”, przy 1 głosie 

„przeciwnym”, przy obecności 15 radnych. 

 

Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XX/195/12 - w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Stare Babice na lata 2012-2020. 

 

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych. 

 
16. Zapytania radnych. 

 
Radny S. Lesisz spytał, dlaczego nie jest zauważalny w Gazecie Babickiej, podał przykład 
organizacji przez niego spotkania z posłem M. Błaszczakiem, o tym spotkaniu Gazeta Babicka 
nie umieściła żadnej informacji. 
 
Radna A. Kaczurba spytała: 
- czy sołtysi otrzymali wykaz kwoty jaką otrzymają z funduszu sołeckiego, na przyszły rok  
aby mogli zaplanować budżet, 
- czy Gmina może wpłynąć na zarządcę drogi wojewódzkiej nr 580 w sprawie osłabionej 
widoczności z powodu rosnących krzaków oraz problemów komunikacyjnych związanych  
z otwarciem supermarketu Lidl, 
- czy została przeprowadzona inwentaryzacja dróg gminnych w zakresie osłabiania 
widoczności i utrudniania komunikacji oraz czy jakieś przeszkody drogowe zostały 
poprawione, 
- jaka jest efektywność odzyskiwania VAT, 
- czy w związku z nie otrzymaniem dofinansowania na modernizację polany w Lipokowie  
są inne pomysły na pozyskanie środków, 
- czy znajdą się środki na stronę internetową na potrzeby osób niepełnosprawnych  
z wyznaczonych funduszów na rozbudowę infrastruktury informatycznej,  
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- czy w związku obchodami rocznicowymi można postawić we wsiach tablice  
z krótką informacją historyczną o wsi. 
 
Radna B. Skrońska spytała: 
- czy są prowadzone rozmowy o włączenie Mariewa do spółki wodnej,  
- czy mieszkańcy będą mogli skorzystać z dofinansowania oferowanego przez Narodowy 
Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na inwestycję związaną z kanalizacją. 
 
Radny S. Sumka spytał, czy wykonawca nakładki na ul. Trakt Królewski zdąży zakończyć 
roboty przed zimą. 
 
Radna B. Skrońska uzupełniła, o pytanie czy wylanie ścieralnej warstwy asfaltu  
będzie równoznaczne z udostępnieniem ulicy na potrzeby komunikacji zbiorowej. 
 

17. Odpowiedzi na zapytania radnych. 
 
Wójt Gminy następująco ustosunkował się do zadanych pytań: 
1. Odnośnie Gazety Babickiej, pytanie powinno zostać skierowane do jej redaktora, Wójt 
Gminy nie wpływa na treści i nie cenzuruje gazety, jedynie zamieszcza informacje dotyczące 
spraw Gminy. 
2. Odnośnie Funduszu Sołeckiego, fundusz na poszczególne sołectwa nei jest wyliczany, 
sołtysi mogą poruszać się w orientacyjnych kwotach korzystając z danych z wcześniejszych 
lat, obecnie obserwuje się stabilizację dochodów gminy. 
3. W zakresie spraw bezpieczeństwa na drodze wojewódzkiej nr 580. Na poprawienie 
bezpieczeństwa drogowego w okolicach Biedronki wpłynąć może tylko wybudowanie ronda. 
Zarząd Dróg Wojewódzkich cierpi na deficyt środków, brakuje im środków na bieżące 
utrzymanie dróg, stąd wynikają trudności w prowadzeniu negocjacji. Będę zabiegać  
aby rondo powstało, pomimo trudności finansowych. Obecnie pracownicy Urzędu 
sprawdzają okolice supermarketu Lidl, między innymi czy rozwiązania wjazdów i wyjazdów 
oraz strefa kanału dostaw były zaprojektowane zgodnie z normami technicznymi.  
4. Odnośnie zapowiadanej ewidencji dróg gminnych jest ona w trakcje przygotowania. 
5. W zakresie efektywności odzyskiwania VAT, informuje że wynosi ona 100%, wszystkie 
wnioski zostały pozytywnie rozpatrzone. Do obowiązków Skarbnika Gminy należy 
organizowanie służb finansowych i księgowych, trzeba to rozumieć jako odpowiedzialność  
za dany dział, a nie za osobiście wykonywanie zadania. Wykonywanie dodatkowych operacji 
typu wyegzekwowanie należnego VAT wymaga wykwalifikowanych pracowników,  
dlatego zatrudniono specjalistyczną firmę, która jest tańsza niż zatrudnianie nowych 
pracowników na etat. 
6. Odnośnie polany w Lipkowie, KPN nie otrzymał dofinansowania do projektu, pojawia  
się nowa perspektywa pozyskania środków zewnętrznych w nowej procedurze aplikowania  
do projektu, niemniej jednak Gmina nie będzie czekać i wstępne działania wypracuje z 
własnych środków. 
7. W zakresie przystosowania strony internetowej dla osób niepełnosprawnych, Urząd 
Gminy robi rozeznanie w temacie. 
8. W zakresie obchodów 700-lecia Gminy Stare Babice, każda inicjatywa dotycząca 
obchodów jest cenna, jest wykonywane opracowanie historyczne całej gminy,  
jednak niektóre sołectwa są młode ich historia jest krótka, nie będzie w takim wypadku 
możliwości zamieszczenia tablicy z historią wsi.  
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9. Odnośnie wsi Mariew i przyłączenia jej do spółki wodnej, inicjatywa ta ma możliwość 
powodzenia, na jakim etapie są prowadzone rozmowy pracownicy Urzędu dowidzą  
się w spółce wodnej, informacje przekażą na kolejnej sesji. 
10. W zakresie sprawy kanalizacji z możliwością dofinansowania z NFOŚ i GW przyłączy, chęć 
wstąpienia do programu jest po stronie Gminy z włączeniem w procedurę mieszkańców, 
Urzędnicy starać się będą stworzyć program. 
11.Odnośnie włączenia ul. Trakt Królewski do ruchu komunikacyjnego, na terenie robót 
jest trzech wykonawców, prace są wykonywane o rożnym charakterze.  
Jeden z wykonawców, który powinien już zakończyć pracę przekracza termin wykonania 
powodując, że jego aktywność zbiegnie się z zakończeniem prac pozostałych wykonawców. 
Sytuacja pozytywna pod względem możliwości współpracy wykonawców w położeniu 
nawierzchni w jednym czasie. Jeśli warunki pogodowe będą przeszkadzać nieuniknione 
będzie zaczekanie z końcem robót do wiosny, w tym wypadku droga zostanie otwarta  
dla ruchu tymczasowego. 
 
Radna B. Skrońska zadała pytanie dodatkowe, czy wykonanie asfaltu na wiosnę  
będzie kontynuowane z tego samego porozumienia. 
 
Wójt Gminy poinformował, że pracę na wiosnę wykonywane będą w ramach tego samego 
porozumienia, w przypadku opóźnienia wykonania nawierzchni z powodu złych warunków 
pogodowych można odstąpić od ścisłego przestrzegania terminu zakończenia robot. 
 

18. Wolne wnioski i informacje. 
 
Sołtys Starych Babic L. Skrzeczkowska zapytała, czy w sprawie odrolnienia Starych Babic 
mieszkańcy będą dostawali zawiadomienia o spotkaniach czy powinni zgłaszać się osobiście 
do Urzędu Gminy. 
 
Wójt Gminy poinformował, że w sprawie odrolnień w kilku rejonach sołectw Stare Babice  
i Latchorzew odbyło się kilka spotkań z zainteresowanymi właścicielami gruntów.  
Na spotkaniach przedstawione zostało podejście do odrolnień związane zmianą  przepisów 
prawnych co do wypłatały odszkodowań za grunty przeznaczone pod cele publiczne.  
Zmiana przepisów zmusiła do nowego podejścia. Wszystkie rozwiązania zostały starannie 
wytłumaczone na spotkaniach. Aktualnie zainteresowani mieszkańcy powinni umawiać  
się w grupach 5 - 11 osobowych na spotkania w Urzędzie Gminy w celu podpisania aktów 
notarialnych. 
 
Sołtys Starych Babic L. Skrzeczkowska zadała pytanie uzupełniające, czy osoby chętne mogą 
się zgłosić do Wójta. 
 
Wójt Gminy poinformował, że mogą się zgłosić grupy minimum 5 osobowe. 
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19. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził wyczerpanie porządku obrad i ogłosił zamknięcie 
XX sesji Rady Gminy Stare Babice. 
  
                               WICEPRZEWODNICZĄCY                       PRZEWODNICZĄCY 
 RADY GMINY RADY GMINY 
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